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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ  АЛФАТАР,  ОБЛАСТ  СИЛИСТРА 

7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6, тел. 086 811 634 

e-mail: obc_alfa@abv.bg 
 
 

ПРОТОКОЛ 

№ 56 

от 27.03.2015 г. 
 

Днес, 27.03.2015 година от 14:00 часа в заседателната зала на Общински съвет 

се проведе редовно заседание на Общинския съвет гр. Алфатар. 
 

 

На заседанието присъстваха: 11 общински съветници: Златка Питакова, 

Ивелина Миткова, Марин Пейчинов, Росица Иванова, Селятин Исмаилов, Нели 

Маринова, Радка Желева, Петър Иванов, Живка Великова, Тюркян Мехмед и 

Йорданка Количкова. 

От общинска администрация гр. Алфатар присъстваха: Г-жа Йорданка 

Узунска – кмет на общината, Желяна Донева – заместник кмет на общината, 

Павлина Друмева – Директор на Дирекция ОА, Иван Енчев – Директор на 

Дирекция СА, Радка Илиева- ст.специалист „Култура, обредни дейности и спорт”, 

кметове на кметства и кметски наместничества от общината. Г-н Юлиян Драгнев 

директор на НУ „ Отец Паисий” с. Алеково. Секретари на читалища: Ганка 

Пенчева - НЧ„Йордан Йовков-1894г. “гр. Алфатар, Иван Иванов - НЧ„Ведрина-

1948 г.“ гр. Алфатар, Тодорка Накева - НЧ„Успех-1942 г.“ с. Цар Асен, Нериман 

Ахмед - НЧ„Н. Й. Вапцаров-1947 г.“ с. Чуковец, Йорданка Иванова - НЧ „Пробуда-

1910 г.“ с. Алеково. Председатели на читалища: Бюрхан Акиф – НЧ „Н. Й. 

Вапцаров-1947 г.“ с.Чуковец, Иван Захариев – НЧ „Пробуда-1910 г.“ с. Алеково и 

Ана Йосифова – НЧ „Светлина-2005 г.“ с. Бистра. 
 

Председателят на ОбС г-жа Питакова, приветства всички присъстващи: 

Уважаеми колеги общински съветници, уважаема г-жо Узунска, уважаема г-жо 

Донева, уважаеми специалисти от общинска администрация, уважаеми кметове на 

кметства и кметски наместници от общината, уважаеми гости, добър ден и добре 

дошли на днешното заседание на ОбС Алфатар. 

По правилник Председателят на ОбС г-жа Златка Питакова направи проверка 

на кворума. На основание чл. 27, ал. 2 от ЗМСМА, заседанието е редовно 

/присъстват всички общински съветници-11/ и ОбС може да взема законни 

решения. Откривам днешното 56 заседание на ОбС гр. Алфатар. 

На основание чл. 23, ал. 4, т. 1 от ЗМСМА и покана № 5/18.03.2015 г. съм 

свикала днешното заседание на Общински съвет Алфатар. Имате проекта на 

дневния ред и материалите за днешното заседание. 

Колеги, междувременно получихме и входирахме в ОбС две нови докладни 

записки с вх.№ 074 и 075, Докладна записка относно Учредяване на безвъзмездно 

право на ползване върху вещ частна общинска собственост и Докладна записка 

относно Учредяване на Местна инициативна група (МИГ) Дулово-Алфатар-

Кайнарджа и успешно прилагане на подхода „Воденото от общностите местно 

развитие” (ВОМР) в рамките на ПРСР 2014-2020г. 
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Обсъдени са на заседание на ПК „Общинска собственост...” и становището на 

комисията е тези докладни да бъдат включени в проекта на дневния ред за 

заседанието на ОбС на 27.03.2015г., като: 

т. 16. Докладна записка относно Учредяване на безвъзмездно право на 

ползване върху вещ частна общинска собственост. 

и т. 17. Докладна записка относно Учредяване на Местна инициативна група 

(МИГ) Дулово-Алфатар-Кайнарджа и успешно прилагане на подхода „Воденото от 

общностите местно развитие” (ВОМР) в рамките на ПРСР 2014-2020г. 

Колеги, също така на 25.03.2015г. ни беше предоставена още една докладна 

записка за разглеждане от ОбС с вх. № 078, „Предоставяне за стопанисване на 

ползватели части от имоти публична общинска собственост - „полски пътища”. 

Тази тема - „полски пътища”беше обстойно обсъждана на заседание на ПК на 

24.03.2015г., въпреки да нямаше внесена докладна записка. Такава докладна 

записка трябваше да бъде обсъдена и прието решение досега. Това настояване от 

общински съветници породи желание на общинска администрация да ни 

предостави докладната записка, за която свиках извънредно заседание на ПК 

”Общинска собственост…” на 27.03.2025г от 13,30 ч. Комисията разгледа 

докладната записка и излезе с решение: докладна записка „Предоставяне за 

стопанисване на ползватели части от имоти публична общинска собственост - 

„полски пътища” да бъде включена в проекта на дневния ред на 27.03.2015 г. като 

точка 18. По- късното представяне на трите докладни записки в ОбС са причини 

независещи от общинска администрация, заявиха кмета и зам. кмета на общината. 

Колеги, имате ли други предложения относно трите допълнителни докладни 

записки, за които взехме решение на заседание на постоянните комисии да влязат в 

дневния ред като точки 16, 17 и 18, а Въпроси, Заявления и Изказвания става т.19. 
 

Няма. Председателя на ОбС – Златка Питакова обяви проекта на дневен ред с 

направените допълнения: 

ПРОЕКТ НА ДНЕВЕН РЕД: 
  

1. Докладна записка относно Приемане доклади на читалищата на територията 

на Община Алфатар съгласно чл. 26„а” т. 4 от Закона за народните читалища” (НЧ”Й. 

ЙОВКОВ – 1894 г.” гр. Алфатар, НЧ ”ВЕДРИНА – 1948 г.” гр. Алфатар, 

НЧ”ПРОБУДА – 1910г.” с. Алеково, НЧ”СВЕТЛИНА – 2005 г.” с. Бистра, 

НЧ”РАЗВИТИЕ - 1942 г.” с. Кутловица, НЧ”Г. С. РАКОВСКИ – 1941 г.” с. В. Левски, 

НЧ”УСПЕХ – 1942 г.” с. Цар Асен, НЧ ”Н. Й. ВАПЦАРОВ – 1947 г.” с. Чуковец). 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

2. Докладна записка относно Приемане на Отчет за изпълнение на Общинския 

план за младежта за 2014 година на Община Алфатар и Общински план за 

младежта – 2015 г. в Община Алфатар. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

3. Докладна записка относно Оптимизиране на училищната мрежа чрез 

закриване на НУ „Отец Паисий” с. Алеково. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

4. Докладна записка относно Приемане на Наредба №1 за опазване на 

обществения ред, поддържане на чистотата и осигуряване на приветлив вид на 

населените места на територията на община Алфатар. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 



 3 

5. Докладна записка относно Приемане на отчет за изпълнението на Програма 

за опазване на околната среда в Община Алфатар през 2014 г. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

6. Докладна записка относно Приемане касово изпълнение на бюджета и отчет 

за сметки на средствата от ЕС на Община Алфатар към 31.12.2014 г. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

7. Докладна записка относно Утвърждаване размера на трудовите 

възнаграждения на кметовете в Община Алфатар  

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

8. Докладна записка относно Одобряване на Доклад за последваща оценка на 

Общински план за развитие на община Алфатар за периода 2007-2013 г. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

9. Докладна записка относно Обсъждане и приемане на Годишен доклад за 

наблюдение на изпълнението на Общинския план за развитие на Община Алфатар 

2014-2020г. през 2014 година. 

                                Докладва: кмета на Община Алфатар. 

10. Докладна записка относно Утвърждаване на жилищните имоти частна 

общинска собственост по предназначение. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

11. Докладна записка относно Приемане на Отчет за състоянието на 

общинската собственост и за резултатите от нейното управление за 2014 година. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

12. Докладна записка относно Вземане на решение за обявяване на недвижим 

имот, представляващ Училище масивна едноетажна сграда със застроена площ от 

208м
2
(двеста и осем), и урегулиран поземлен имот за училище с площ от 4443 

м
2
(четири хиляди четиристотин четиридесет и три) намиращи се в с.Чуковец, 

общ.Алфатар, (кв.6, УПИ II142), от публична общинска собственост в имот – частна 

общинска собственост. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

13. Докладна записка относно Приемане на отчет за изпълнение на Плана за 

енергийна ефективност на Община Алфатар за периода 2013 – 2016 година за 2014 

година. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

14. Докладна записка относно Приемане на отчет за изпълнение на План-

програма за насърчаване използването на енергия от възобновяеми източници и 

биогорива на община Алфатар за периода 2014-2016г. за 2014 година. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

15. Докладна записка относно Приемане на Декларация за подкрепа на 

Община Шумен в инициативата за организиране на кръгла маса, за обсъждане 

необходимостта и възможностите за изграждане на съоръжения на пътната 

инфраструктура. 

                              Докладва: кмета на Община Алфатар. 

16. Докладна записка относно Учредяване на безвъзмездно право на ползване 

върху вещ частна общинска собственост. 

                              Докладва: кмета на Община Алфатар. 



 4 

17. Докладна записка относно Учредяване на Местна инициативна група 

(МИГ) Дулово-Алфатар-Кайнарджа и успешно прилагане на подхода „Воденото от 

общностите местно развитие” (ВОМР) в рамките на ПРСР 2014-2020г. 

                              Докладва: кмета на Община Алфатар. 

18. Докладна записка относно Предоставяне за стопанисване на ползватели 

части от имоти публична общинска собственост - „полски пътища”. 

                              Докладва: кмета на Община Алфатар. 

19. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
 

Който е съгласен с така предложения проект на дневен ред да стане дневен ред 

за днешното заседание, моля да гласува? 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

На основание чл.21 , ал.1 и ал.2 от ЗМСМА,Общински съвет взе следното : 
 

РЕШЕНИЕ № 454 
 

ОБС АЛФАТАР ПРИЕ СЛЕДНИЯ ДНЕВЕН РЕД: 
 

1. Докладна записка относно „Приемане доклади на читалищата на територията 

на  Община Алфатар съгласно чл. 26„а” т. 4 от Закона за народните читалища” 

(НЧ”Й. ЙОВКОВ – 1894 г.” гр. Алфатар, НЧ”ВЕДРИНА – 1948 г.” гр. Алфатар, 

НЧ”ПРОБУДА – 1910г.” с. Алеково, НЧ”СВЕТЛИНА – 2005 г.” с. Бистра, 

НЧ”РАЗВИТИЕ - 1942 г.” с. Кутловица, НЧ”Г. С. РАКОВСКИ – 1941 г.” с. В. Левски, 

НЧ”УСПЕХ – 1942 г.” с. Цар Асен, НЧ”Н. Й. ВАПЦАРОВ – 1947 г.” с. Чуковец). 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

2. Докладна записка относно Приемане на Отчет за изпълнение на Общинския 

план за младежта за 2014 година на Община Алфатар и Общински план за 

младежта – 2015 г. в Община Алфатар. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

3. Докладна записка относно Оптимизиране на училищната мрежа чрез 

закриване на НУ „Отец Паисий” с. Алеково. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

4. Докладна записка относно Приемане на Наредба №1 за опазване на 

обществения ред, поддържане на чистотата и осигуряване на приветлив вид на 

населените места на територията на община Алфатар 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

5. Докладна записка относно Приемане на отчет за изпълнението на Програма 

за опазване на околната среда в Община Алфатар през 2014 г. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

6. Докладна записка относно Приемане касово изпълнение на бюджета и отчет 

за сметки на средствата от ЕС на Община Алфатар към 31.12.2014 г. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 
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7. Докладна записка относно Утвърждаване размера на трудовите 

възнаграждения на кметовете в Община Алфатар  

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

8. Докладна записка относно Одобряване на Доклад за последваща оценка на 

Общински план за развитие на община Алфатар за периода 2007-2013 г. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

9. Докладна записка относно Обсъждане и приемане на Годишен доклад за 

наблюдение на изпълнението на Общинския план за развитие на Община Алфатар 

2014-2020г. през 2014 година. 

                                Докладва: кмета на Община Алфатар. 

10. Докладна записка относно Утвърждаване на жилищните имоти частна 

общинска собственост по предназначение. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

11. Докладна записка относно Приемане на Отчет за състоянието на 

общинската собственост и за резултатите от нейното управление за 2014 година. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

12. Докладна записка относно Вземане на решение за обявяване на недвижим 

имот, представляващ Училище масивна едноетажна сграда със застроена площ от 

208м
2
(двеста и осем), и урегулиран поземлен имот за училище с площ от 4443 

м
2
(четири хиляди четиристотин четиридесет и три) намиращи се в с.Чуковец, 

общ.Алфатар, (кв.6, УПИ II142), от публична общинска собственост в имот – частна 

общинска собственост. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

13. Докладна записка относно Приемане на отчет за изпълнение на Плана за 

енергийна ефективност на Община Алфатар за периода 2013 – 2016 година за 2014 

година. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

14. Докладна записка относно Приемане на отчет за изпълнение на План-

програма за насърчаване използването на енергия от възобновяеми източници и 

биогорива на община Алфатар за периода 2014-2016г. за 2014 година. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

15. Докладна записка относно Приемане на Декларация за подкрепа на 

Община Шумен в инициативата за организиране на кръгла маса, за обсъждане 

необходимостта и възможностите за изграждане на съоръжения на пътната 

инфраструктура. 

                              Докладва: кмета на Община Алфатар. 

16. Докладна записка относно Учредяване на безвъзмездно право на ползване 

върху вещ частна общинска собственост. 

                              Докладва: кмета на Община Алфатар. 

17. Докладна записка относно Учредяване на Местна инициативна група 

(МИГ) Дулово-Алфатар-Кайнарджа и успешно прилагане на подхода „Воденото от 

общностите местно развитие” (ВОМР) в рамките на ПРСР 2014-2020г. 

                              Докладва: кмета на Община Алфатар. 

18. Докладна записка относно Предоставяне за стопанисване на ползватели 

части от имоти публична общинска собственост - „полски пътища”. 

                              Докладва: кмета на Община Алфатар. 

19. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
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РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Колеги, преминаваме към първа точка от дневния ред. 

ТОЧКА ПЪРВА: Докладна записка относно Доклади на читалищата на 

територията на Община Алфатар съгласно чл. 26а, т. 4 от Закона за народните 

читалища. 

Давам думата на Росица Иванова – председател на ПК“Образование, култура, 

спорт, туризъм, вероизповедание за становище на комисията. 

Росица Иванова: На заседание на ПК разгледахме отчетите на читалищата. 

Имаше въпроси от г-жа Йорданка Количкова и ако желае, нека да ги зададе отново. 

Йорданка Количкова: Имам един въпрос към секретаря на НЧ „Успех-

1942г.“ с. Цар Асен: колко души е населението на с. Цар Асен, че има 130 

посетители и 64 души читатели? Докладите не са само да се пишат, че е отчетена 

дейност, а и написаното трябва да е реалност, голяма част от населението е 

възрастно и това ме кара да се съмнявам. Предлагам за следващия отчет към 

докладите да се прилага и протокол от събранията на читалищните настоятелства. 

Тодорка Накева – секретар на НЧ „Успех-1942 г.“ с. Цар Асен: Доклада ми 

е с дата 13.03.2015 г. и в него съм написала, че чакаме решение на Силистренския 

окръжен съд за пререгистрация на читалището. Решението го получихме на 

16.03.2015 г., след изготвянето на доклада /само за пояснение/. И от Министерство 

на Културата получих удостоверение, че е регистрирано. Населението на с. Цар 

Асен е 72 души. Част от тези читатели и посетители на читалището се повтарят: 

един път идват да си вземат книга, втори път да я върнат и т.н.. 

Радка Желева: Аз искам да попитам какъв е критерия за посетители? Защото 

отново драстична е разликата на броя на посетители в НЧ „Пробуда-1910 г.“ 

с.Алеково (14 363 посетители) и НЧ „Йордан Йовков-1894г. “гр. Алфатар (3 586 

посетители)! Според мен критерия не е реален, като се има в предвид 

мероприятията, които се правят в НЧ „Йордан Йовков-1894г. “гр. Алфатар и в 

другите читалища. 

Йорданка Иванова- секретар на НЧ „Пробуда-1910 г.“ с. Алеково: По 

закон всички посетители на читалището се записват. Посетител е всеки, който 

влезе в читалището. 

Росица Иванова: В НЧ „Йордан Йовков-1894г.“ гр. Алфатар всеки ден има 

посетители, а е такава драстична разликата! Становището на комисия 

„Образование и култура” е приема докладите за осъществените дейности на 

читалищата на територията на община Алфатар и изразходваните през 2014 година 

бюджетни средства. 

Златка Питакова: Други колеги. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал.1, т. 24 от ЗМСМА и във връзка с чл. 26а, т.4 от ЗНЧ, 

предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 
 

РЕШЕНИЕ № 455 
 

 

1. Приема докладите за осъществените читалищни дейности в изпълнение на 

Програмата за развитие на читалищната дейност в Община Алфатар за 2014 година 

по чл. 26”а” ал. 4 от ЗНЧ и за изразходваните през 2014 година бюджетни средства 

на: 

 НЧ „Й. Йовков – 1894г.” гр. Алфатар 

 НЧ „Ведрина –1948г.” гр. Алфатар 
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 НЧ „Пробуда –1910г.” с. Алеково 

 НЧ „Светлина – 2005г.” с. Бистра  

 НЧ „Развитие - 1942г.” с. Кутловица 

 НЧ „Г.С.Раковски – 1941г.” с.В.Левски 

 НЧ „Успех –1942г.” с.Цар Асен 

 НЧ „Н.Й.Вапцаров – 1947г.”с. Чуковец, 
 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Благодаря Ви колеги, преминаваме към втора точка от дневния ред. 

ТОЧКА ВТОРА: Докладна записка относно Приемане на Отчет за 

изпълнение на Общинския план за младежта за 2014 година на Община Алфатар и 

Общински план за младежта – 2015 г. в Община Алфатар. 

Давам думата на Росица Иванова – председател на ПК“Образование, култура, 

спорт, туризъм, вероизповедание за становище на комисията. 

Росица Иванова: Отчета беше разгледан на заседание на ПК „Образование, 

култура…”. На възникналите въпроси беше отговорено от представители на 

общинска администрация. Становището на комисията по „Образование и култура” 

е приема отчета за изпълнение на Общинския план за младежта за 2014 година на 

Община Алфатар и Общински план за младежта – 2015 г. в Община Алфатар. 
 

Златка Питакова: На основание чл. 21, ал.1, т.12 от ЗМСМА и чл.16 от 

Закона за младежта, предлагам Общински Алфатар съвет да вземе следното: 
 

 

РЕШЕНИЕ № 456 
 

 

1. Приема Отчет по изпълнение на Националната стратегия за младежта 2010-

2020 г. на Община Алфатар за 2014 година ; 

2. Приема Аналитична справка – Годишен доклад за младежта за 2014 година 

на община Алфатар; 

3. Приема План за изпълнение на Националната стратегия за младежта 2010-

2020 г. на Община Алфатар за 2015 година; 

4. Приема Общински план за младежта – 2015 година; 

5. Възлага на кмета на общината организацията по изпълнение на Общински 

план за младежта – 2015 година. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване! 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 
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Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

ТОЧКА ТРЕТА: Докладна записка относно Оптимизиране на училищната 

мрежа чрез закриване на НУ „Отец Паисий” с. Алеково. 

Давам думата отново на г-жа Росица Иванова – председател на 

ПК“Образование, култура, спорт, туризъм, вероизповедание за становище на 

комисията. 

Росица Иванова: Давам думата първо на г-жа Нели Маринова да изкаже 

становището на ПК „Бюджет и финанси”. 

Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, финанси, нормативна 

уредба, местно самоуправление”: В комисията „Бюджет и финанси” беше 

коментирана докладната записка. Становището на комисия „Бюджет и финанси” е 

да бъде отложена докладната до изясняване на поставените въпроси: първия 

въпрос беше какво ще е становището за защитено училище на г-жа Габриела 

Миткова - началник на РИО Силистра. Разбрахме днес, че е получен отговор. 

Второ, да чуем от финансова гледна точка г-жа Друмева, ако не стане защитено 

училище какъв финансов ресурс е необходим да бъде то дофинансирано от 

общината. 

Росица Иванова: Членовете на комисията по „Образование и култура” се 

обединихме да подкрепим становището на ПК „Бюджет и финанси” и становището 

на комисията е да бъде отложена докладната записка т. е. да не приемем 

предложения проект за решение. Ако може да се запази това училище още поне 

една учебна година ще бъде добре. 

Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, пътна 

и селищна мрежа, благоустройство”: Становището на комисията „Общинска 

собственост...” е „Не приема предложения проект за решение”. 

Йорданка Узунска: Становището на г-жа Миткова е на база нормативната 

уредба: какви са условията, критериите за едно такова защитено училище. А 

именно да бъде доказан бр. на децата, които пътуват да е повече от 10 (десет) деца 

и второ, разстоянието не трябва да бъде по-малко от 20 км до другото училище. 

Показателя за децата е изпълнен, но относно маршрута на децата: зависи кой как 

пътува. Моето предложение е на днешното заседание да отложите вземането на 

решение. 

Павлина Друмева: Относно възможността на общината да дофинансира 

училището: направих ви справка относно натуралните показатели, които ние 

имаме: 

1623 лв. по 60%=973,80 лв. на ученик 

973,80 лв. по 5=4869 лв. за цяла година 

За 1 месец – 405,75лв., а за 6 месеца (до юни месец) – 2434,50 лв. 

Моето предложение е: в момента те имат недостиг на средства от 1 300 лв. 

неразплатени (такава е справката от счетоводителя към дата 25.03. 2015г.). Това са 

средства за храна по целодневната организация, които предполагам ще бъдат 

възстановени по проекта. Така, че временно е недостига на тези средства. Ако 

нямате нищо против можем да им дадем временно по-голям аванс от годишната 

субсидия, това закона го позволява и ако се наложи тогава да дофинансираме със 

собствени приходи бюджета на училището. Такава възможност има. 
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Към настоящия момент няма нужда от решение на ОбС Алфатар за 

дофинансиране на НУ „Отец Паисий” с. Алеково , от общината.  

Златка Питакова: Колеги, аз предлагам да не приемем предложения проект за 

решение т. е.: 
1. Закрива Начално училище „Отец Паисий” с. Алеково, община Алфатар, област Силистра, 

ул. Отец Паисий 1; 

2. Учениците от закритото начално училище да се извозват ежедневно до ОУ „Христо Ботев” 

гр.Алфатар, с училищните автобуси на Община Алфатар; 

3. Сградният фонд на закритото НУ „Отец Паисий” с. Алеково да бъде прехвърлен за стопа-

нисване и използване от общинска администрация гр. Алфатар, в частност от кмета на кметст-

во с. Алеково; 

4. Определя ОУ „Христо Ботев” гр.Алфатар за правоприемник на материално-техническата 

база и задължителната документация на НУ „Отец Паисий” с. Алеково 

5. Предлага на Министъра на образованието и науката да издаде заповед за закриване на НУ 

„Отец Паисий” с.Алеково. 

6. Възлага на кмета на община Алфатар в срок до 15 април 2015 година да уведоми РИО 

гр.Силистра за взетото решение за закриване на НУ „Отец Паисий” с. Алеково. 

7. Възлага на кмета на община Алфатар в срок до 20.05.2015 г. да изпрати мотивирано пред-

ложение на Министъра на образованието и науката за закриване на НУ „Отец Паисий” с. Але-

ково. 

Радка Желева: Да. Поради възникнали нови алтернативи. 

Златка Питакова: Други колеги? Няма. Зачитам предложението за решение. 
 

На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, чл.10, ал.6 от Закона за народната 

просвета ,чл.12, ал.1,ал.2 и ал.6 от Правилника за прилагане закона за народната 

просвета , предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 

 

 

РЕШЕНИЕ № 457 
 

 

1. Не приема предложения проект за решение. 

т.е. / 1. Закрива Начално училище „Отец Паисий” с. Алеково, община Алфатар, област Си-

листра, ул. Отец Паисий 1; 

2. Учениците от закритото начално училище да се извозват ежедневно до ОУ „Христо Ботев” 

гр.Алфатар, с училищните автобуси на Община Алфатар; 

3. Сградният фонд на закритото НУ „Отец Паисий” с. Алеково да бъде прехвърлен за стопа-

нисване и използване от общинска администрация гр. Алфатар, в частност от кмета на кметст-

во с. Алеково; 

4. Определя ОУ „Христо Ботев” гр.Алфатар за правоприемник на материално-техническата 

база и задължителната документация на НУ „Отец Паисий” с. Алеково 

5. Предлага на Министъра на образованието и науката да издаде заповед за закриване на НУ 

„Отец Паисий” с.Алеково. 

6. Възлага на кмета на община Алфатар в срок до 15 април 2015 година да уведоми РИО 

гр.Силистра за взетото решение за закриване на НУ „Отец Паисий” с. Алеково. 

7. Възлага на кмета на община Алфатар в срок до 20.05.2015 г. да изпрати мотивирано пред-

ложение на Министъра на образованието и науката за закриване на НУ „Отец Паисий” с. Але-

ково./ 
 

Колеги, преминаваме в режим на гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 
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Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

ПРЕДЛОЖЕНИЯ ПРОЕКТ ЗА РЕШЕНИЕ НЕ СЕ ПРИЕМА. 
 

Юлиян Драгнев директор на НУ „ Отец Паисий” с. Алеково: Изпитвам 

голямо уважение към всички Вас. Благодаря за професионализма на г-жа Друмева, 

че винаги е била коректна към моите запитвания и, че е намерила начин да 

получим някакви средства. Благодаря на всички общински съветници и 

специалисти от общинска администрация за разбирането. 
 

Следва точка четвърта от дневния ред. 

ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Докладна записка относно Приемане на Наредба №1 

за опазване на обществения ред, поддържане на чистотата и осигуряване на 

приветлив вид на населените места на територията на община Алфатар. 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство” за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо Питакова. На заседание на ПК 

разгледахме предложението относно приемане на Наредба №1 за опазване на 

обществения ред, поддържане на чистотата и осигуряване на приветлив вид на 

населените места на територията на община Алфатар и за съжаление днес някой от 

кметовете по населените места имат направени актове. Наредбата е написана много 

добре, остана да се спазва. Становището на комисията „Общинска собственост...” е 

така предложението решение да стане решение на днешното заседание. 

Златка Питакова: Други колеги? 

Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, финанси, нормативна 

уредба, местно самоуправление”: Становището на комисията „Бюджет и 

финанси” е приема Наредба №1 за опазване на обществения ред, поддържане на 

чистотата и осигуряване на приветлив вид на населените места на територията на 

община Алфатар. 

Живка Великова - председател на ПК”Здравеопазване, социални 

дейности, трудова заетост….”: Становището на комисия „Социални дейности” е 

приема Наредба №1 за опазване на обществения ред в този вид. 

Росица Иванова – председател на ПК“Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Становището на комисията по „Образование и 

култура” е да се приеме предложения проект на Наредба №1 за опазване на 

обществения ред, поддържане на чистотата и осигуряване на приветлив вид на 

населените места на територията на община Алфатар.  

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл.21, ал.1, т.13 и ал.2 от ЗМСМА и при спазване изискванията 

на чл. 26 и чл. 28 от ЗНА и чл. 76, ал. 3 и чл. 77 от АПК, предлагам Общински 

съвет Алфатар да вземе следното: 
 

 

РЕШЕНИЕ № 458 
 

 

1. Преустановява действието на Наредба №1 за опазване на обществения ред, 

поддържане на чистотата и осигуряване на приветлив вид на населените места на 

територията на община Алфатар, приета с Решение №42 от Протокол № 8 на Об-

щински съвет – Алфатар от 28.03.2008 г. 
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2. Приема Наредба №1 за опазване на обществения ред, поддържане на чисто-

тата и осигуряване на приветлив вид на населените места на територията на общи-

на Алфатар; 

3. Възлага на Кмета на община Алфатар организацията и контрола по изпъл-

нение на Наредбата. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Благодаря Ви колеги. Преминаваме към точка пета от дневния ред. 

ТОЧКА ПЕТА: Докладна записка относно Приемане на отчет за 

изпълнението на Програма за опазване на околната среда в Община Алфатар през 

2014 г. 

Давам думата на г-жа Живка Великова - председател на ПК”Здравеопазване, 

социални дейности, трудова заетост….” за становище на комисията. 

Живка Великова: На заседание на постоянната комисия беше разгледан 

отчета. Становището на комисия „Социални дейности” е приема отчета за 

изпълнението на Програма за опазване на околната среда в Община Алфатар през 

2014 г. 

Радка Желева: Аз имам един въпрос: защо е посочено, че е подписан договор 

с ДФЗ по мярка 321 ПРСР по Проект „Реконструкция и рехабилитация на 

водоснабдителни системи и съоръжения в с. Алеково и с. Васил Левски, община 

Алфатар”? Какво сте имали в предвид, защото този договор беше подписан още по 

времето когато аз бях кмет ? 

Йорданка Узунска: Да така е. През 2014 г. е избран изпълнител за СМР. 

Предстои подписване на окончателен анекс с ДФ „Земеделие” и стартиране 

реализацията на проекта. Може би се отнася за окончателния анекс с ДФ 

„Земеделие”. 

Златка Питакова: Други колеги? Няма. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 24 от ЗМСМА и чл. 52, ал. 9 от ЗУО, предлагам 

Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

 

РЕШЕНИЕ № 459 
 

 

1. Приема отчет за изпълнението на Програма за опазване на околната среда в 

Община Алфатар през 2014 г.  
 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 
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Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 

Колеги преминаваме към точка шеста от дневния ред. 

ТОЧКА ШЕСТА: Докладна записка относно касово изпълнение на 

бюджета и отчет за сметки на средствата от ЕС на Община Алфатар към 

31.12.2014г. 

Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, финанси, 

нормативна уредба, местно самоуправление” за становище на комисията. 

Нели Маринова: Благодаря г-жо председател. В комисията „Бюджет и 

финанси….” беше разгледана докладната записка относно касовото изпълнение на 

бюджета и отчета за сметки на средствата от ЕС на Община Алфатар към 

31.12.2014 г. Много от нещата се препокриват с някои от другите докладни. На 

зададените въпроси имахме отговори от общинска администрация. Становището на 

комисията „Бюджет и финанси” е приема касовото изпълнение на бюджета и отчет 

за сметки на средствата от ЕС на Община Алфатар към 31.12.2014 г. 

Златка Питакова: Други колеги? 

Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, пътна 

и селищна мрежа, благоустройство”: Становището на комисията „Общинска 

собственост...” е да се приеме отчета за сметки на средствата от ЕС и касовото 

изпълнение на бюджета. 

Живка Великова - председател на ПК”Здравеопазване, социални 

дейности, трудова заетост….”: Становището на комисия „Социални дейности” е 

да бъде приет отчета в този вид. 

Росица Иванова – председател на ПК“Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Становището на комисията по „Образование и 

култура” е също приема касово изпълнение на бюджета и отчета за сметки на 

средствата от ЕС към 31.12.2014г. 

Златка Питакова: Благодаря Ви. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл.21,ал.1,т.6 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от ЗМСМА, чл.140 

от ЗПФ и чл.59 от Наредба за условията и реда за съставяне на тригодишна 

бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, обсъждане, приемане, 

изпълнение и отчитане на общинския бюджет на Община Алфатар, предлагам 

Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

 

РЕШЕНИЕ № 460 
 

 

1. Приема уточнения план на бюджета към 31.12.2014 г. по прихода и разхода 

по функции, както следва: 

 По прихода  2 925 090 лв./ разпределен по параграфи съгласно Табл.1, 

Табл.2 и Приложение 1/ 

 По разхода 2 925 090 лв./ разпределен по функции и параграфи съглас-

но Табл.3 и Приложение 2/ 
 

2. Приема отчета за касово изпълнение на бюджета към 31.12.2014 г.на Об-

щина Алфатар, както следва: 
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 По прихода  2 310 212 лв. /разпределен по параграфи съгласно       

Табл.2 и Приложение 1  / 

 По разхода 2 310 212 лв. / разпределен по функции и параграфи съг-

ласно Табл.3 и Приложение 2 / 
 

3. Приема отчета за капиталовите разходи към 31.12. 2014 г. в размер на              

488 875 лв.  съгласно Приложение №3.  
 

4. Приема отчета за изпълнение на сметките за средства от Европейския 

съюз към 31.12. 2014 г. / съгласно Табл.6 и Прилож.№4/, както следва: 

 По прихода  3 522 922 207  лв. 

 По разхода            636 235 лв. 

 Салдо на 31.12.2014 г. – 2 886 687 лв. 
 

 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Благодаря Ви колеги. Преминаваме към точка седма от 

дневния ред. 

ТОЧКА СЕДМА: Докладна записка относно Утвърждаване размера на 

трудовите възнаграждения на кметовете в Община Алфатар. 

Давам думата отново на г-жа Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, 

финанси, нормативна уредба, местно самоуправление” към Общинския съвет гр. 

Алфатар за становище на комисията. 

Нели Маринова: Благодаря Ви г-жо Питакова. В комисията „Бюджет и 

финанси” беше коментирана докладната записка. Това е един морален стимул и 

показател за добре свършена работа на кметовете в община Алфатар. Нямаше 

възникнали въпроси и становището на комисията „Бюджет и финанси” е да бъде 

приета докладната записка в този вид. 

Златка Питакова: Други колеги. Няма. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл.21, ал.1, т.5  от  ЗМСМА, §7,т.4 от ПМС №3/15.01.2014 г. за 

изпълнение на ЗДБРБ за 2014 г. за изменение на  Приложение №5 към чл.2, т.4 от 

ПМС 67/14.04.2010г. за заплатите в бюджетните организации, предлагам 

Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

 

РЕШЕНИЕ № 461 
 

 

I. Определя размер на трудовите възнаграждения на кметовете в Община 

Алфатар, считано от 01.01.2015  г., както следва: 

            Било                    Става  

1. Кмет на община      1 320 лв.              1452,00 лв. 

2. Кмет на с. Алеково        700,00 лв.            770,00 лв. 

3. Кмет на с. Чуковец `       700,00 лв.     770,00 лв. 
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4. Кмет на с. Бистра         700,00 лв.            770,00 лв. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Иван Захариев – кмет на с. Алеково: От името на всички кметове искам да 

благодаря: на кмета на общината за внесената докладна записка и на общинските 

съветници за взетото положително решение. 

Златка Питакова: Благодаря Ви. 

ТОЧКА ОСМА: Докладна записка относно Одобряване на Доклад за 

последваща оценка на Общински план за развитие на община Алфатар за периода 

2007-2013 г. 

Давам думата отново на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство” за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо Председател. На заседанието на ПК 

разгледахме тази докладна записка. Становището на комисията „Общинска 

собственост...” е да се приеме проекта за решение в посочения вид. Като 

препоръките да бъдат заложени в новия план. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал.1, т.12 и т. 24 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл. 89, ал. 1 от Правилника за прилагане на Закона за 

регионалното развитие, във връзка с чл.34, ал.1 и 2 от Закона за регионалното 

развитие и чл.42, ал. 1 и 2 от Правилника за прилагане на Закона за регионалното 

развитие, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

 

РЕШЕНИЕ № 462 
 

 

1. Одобрява Доклад за последваща оценка на Общински план за развитие на 

община Алфатар за периода 2007-2013 година. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 1. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова въздържала се Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Колеги, следва точка девета от дневния ред. 
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ТОЧКА ДЕВЕТА: Докладна записка относно Обсъждане и одобряване на 

Годишен доклад за наблюдение на изпълнението на Общинския план за развитие 

на община Алфатар 2014 – 2020 г. през 2014 г. 

Давам думата отново на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”  за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо Председател. На заседанието на ПК 

разгледахме и тази докладна. Изпълнени са препоръките относно пропуските от 

предната докладна записка. Колеги, моля за Вашите предложения за работната 

група с представители от ОбС. 

Йорданка Узунска: Тази работна група ще заседава през есента, тогава ще се 

изготвя Програмата за 2015 година за реализация на Общинския план за развитие 

на община Алфатар 2014 – 2020 г. 

Росица Иванова: Аз предлагам членовете от общински съвет в работната 

група да са г-н Марин Пейчинов, г-жа Нели Маринова и г-жа Живка Великова. 

Златка Питакова: Други колеги да направят предложения?. Няма. Всички 

общински съветници са „за” предложението направено от г-жа Иванова. Ще ги 

гласуваме в т. 2 на решението. 

Марин Пейчинов: Становището на комисията „Общинска собственост...” е да 

се одобри на Годишния доклад за наблюдение на изпълнението на Общинския 

план за развитие на община Алфатар 2014 – 2020 г. през 2014 г. 

Златка Питакова: Други колеги?.Зачитам предложението за решение с 

направеното предложение от г-жа Росица Иванова за членове на работната група 

да бъдат г-н Марин Пейчинов, г-жа Нели Маринова и г-жа Живка Великова: 
 

На основание чл.21, ал.1, т.24 от ЗМСМА, чл.24, т.4 от Закона за регионалното 

развитие, чл.89, ал.1 и ал.2 от Правилника за прилагане на Закона за регионално 

развитие във връзка с чл.91, ал.4 от Правилника за прилагане на Закона за 

регионално развитие, предлагам Общинския съвет Алфатар да вземе следното: 
 

 

РЕШЕНИЕ № 463 
 

 

1. Одобрява Годишен доклад за наблюдение на изпълнението на Общинския 

план за развитие на община Алфатар 2014 – 2020 г. през 2014 г.; 

2. Определя следните общински съветници за членове на работната група за 

изготвяне на Програма за 2015 година за реализация на Общинския план за        

развитие на община Алфатар 2014 – 2020 г.: 

2.1. Марин Пейчинов; 

2.2. Нели Маринова; 

2.3. Живка Великова. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
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РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Следва точка десета от дневния ред. 

ТОЧКА ДЕСЕТА: Докладна записка относно Утвърждаване на жилищните 

имоти частна общинска собственост по предназначение. 

Давам думата отново на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство” за становище на 

комисията по докладната записка. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо Председател. На заседанието на ПК 

разгледахме докладната записка относно утвърждаване на жилищните имоти 

частна общинска собственост по предназначение. Получихме отговори на 

зададените въпроси. Дадоха ни информация за жилищата: кои са за събаряне, кои 

са отдадени под наем и кои са свободни. Становището на комисията „Общинска 

собственост...” е приема така предложеното решение да стане решение на 

днешното заседание. 

Росица Иванова – председател на ПК“Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Становището на комисията по „Образование и 

култура” е подкрепя становището на комисия „Общинска собственост...”. 

Златка Питакова: Имате ли въпроси? Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.42, ал.2 от ЗОС и чл.2, ал.3 от 

Наредбата за условията и реда за управление и разпореждане с общински жилищни 

имоти, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

 

РЕШЕНИЕ № 464 
 

 

1. Утвърждава жилищните имоти, частна общинска собственост по 

предназначение  през 2015 год. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Следва точка единадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: Докладна записка относно Приемане на Отчет 

за състоянието на общинската собственост и за резултатите от нейното управление 

за 2014 година. 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”  за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо Председател. На заседанието на ПК 

разгледахме отчета за състоянието на общинската собственост и за резултатите от 

нейното управление за 2014 година. Имаше дебати относно общинските пътища 

поради, което г-жа Узунска внесе докладна записка относно Предоставяне за 
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стопанисване на ползватели части от имоти публична общинска собственост - 

„полски пътища”, която включихме в дневния ред като точка осемнадесета. Ако 

някой от колегите има въпроси, моля да заповяда. 

Живка Великова: На заседание на ПК зададох няколко въпроса, на които 

днес трябваше да получа отговор: 

1. Внесени ли са справките на кметовете на кметствата и кметските 

наместници относно общинската собственост: пасища, земеделски имоти, дворни 

места и др., кой ги обработва и на какво основание? 

2. Разбивка на приходите от наем на имоти и части от имоти – публична и 

частна общинска собственост. 

Златка Питакова: До кога трябва да представят тези справки кметовете на 

населените места и ще има ли някакъв резултат от тях? 

Иван Захариев – кмет на с. Алеково: Аз на заседание на ПК казах, че 

справката съм предоставил на кмета на общината. 

Симеон Тодоров – кметски наместник на с. Кутловица: Докладната 

записка ще се съгласува с г-жа Надка Гаджева и може би в понеделник ще бъде 

предоставена на кмета на общината. 

Тодор Тодоров – кметски наместник на с. Цар Асен: Моята справка е 

предоставена на г-жа Узунска. 

Бюрхан Акиф – кмет на с. Чуковец: Моята справка още не е предоставена. 

Ана Йосифова – кмет на с. Бистра: И моята не е предоставена. 

Йорданка Узунска: На заседанията на постоянните комисии Ви казах, че 

само кмета на с. Васил Левски – Димо Тодоров ми е дал една папка с информация. 

Няма определен срок за предоставянето на отчетите, възможно най-рано. Относно 

разбивката на приходите от наем на имоти и части от имоти – публична и частна 

общинска собственост са както следва: 
 

1. Сгради                                                                       25187,78 лв. 

2. Пасища                                  2723,429 дка               21734,51 лв. 

3. Земеделски имоти                  728,259 дка               16533,87 лв. 

4. Дворни места                            55,579 дка                   604,82 лв. 

5. Пчелини                                       5,000 дка                     79,03 лв. 

6. Гори                                               8 отдела               94451,00 лв. 

7. Язовири                                              2 бр.                   2412,75 лв. 

                                                                           Общо 161003,96 лв. 

Живка Великова: Не съм удовлетворена от отговорите и не приемам отчета в 

този вид. 

Йорданка Узунска: Тогава г-жо Великова, напишете си въпросите в писмен 

вид и ги входирайте в общинска администрация. 

Марин Пейчинов: Становището на комисията „Общинска собственост...” е 

приема отчета за състоянието на общинската собственост и за резултатите от 

нейното управление за 2014 г. 

Златка Питакова: Други колеги? Няма . Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, във връзка с чл. 66а от Закона за 

общинската собственост и чл.140, ал.3 от Наредбата за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост на община 

Алфатар, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

 



 18 

РЕШЕНИЕ № 465 
 

 

1. Приема Отчет за състоянието на общинската собственост и за резултатите 

от нейното управление за 2014 г. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 1; „въздържали се” – 1. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова против Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова въздържала се 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Следва точка дванадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: Докладна записка относно Вземане на решение 

за обявяване на недвижим имот, представляващ Училище масивна едноетажна 

сграда със застроена площ от 208м
2
(двеста и осем), и урегулиран поземлен имот за 

училище с площ от 4443 м
2
(четири хиляди четиристотин четиридесет и три) 

намиращи се в с.Чуковец, общ.Алфатар, (кв.6, УПИ II142), от публична общинска 

собственост в имот – частна общинска собственост. 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство” за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви. На заседанието на постоянната комисия 

разбрахме, че докладната записка е продиктувана от това, че общината няма 

възможност да стопанисва този имот и от проявен инвеститорски интерес. 

Становището на комисия ”Общинска собственост...” е така предложеното решение 

да стане решение на днешното заседание. Всички членове на комисия общинска 

собственост са „за” обявяване на недвижим имот от публична общинска 

собственост в имот – частна общинска собственост. 

Йорданка Узунска: Има проявен инвеститорски интерес за закупуване на 

сградата. За да стартира процедура трябва да се извършат тези действия- от 

публична общинска собственост в имот – частна общинска собственост. 

Златка Питакова: След като неможе да се стопанисва необитаваната 

общинската собственост, поради липса на финансови средства, според мен идеята е 

добра и след като има проявен интерес. Ако не го направим и тази сграда ще бъде 

полуразрушена като другата необитавана собственост на общината. 

Радка Желева: Аз като член на комисията общинска собственост изразявам 

още веднъж становище, че трябва да се вземе такова решение, защото на всички е 

ясно, че няма да се възстанови училището в с. Чуковец, а ще се ограби и разруши. 

Златка Питакова: Други колеги за мнения и становища. Няма. Зачитам 

предложението за решение: 
 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл.6, ал.1 от Закона за общинската собственост и чл.4, ал.3 от 

Наредбата за реда придобиване и управление с имоти и вещи общинска 

собственост, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
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РЕШЕНИЕ № 466 
 

 

1. ОБЯВЯВА недвижим имот, представляващ Училище масивна едноетажна 

сграда със застроена площ от 208м
2
(двеста и осем), и урегулиран поземлен имот за 

училище с площ от 4443 м
2
(четири хиляди четиристотин четиридесет и три), 

намиращи се в с.Чуковец, общ.Алфатар, (кв.6, УПИ II142) от публична общинска 

собственост в имот – частна общинска собственост. 

2. Възлага на кмета на общината да извърши необходимите действия в 

изпълнение на решението по т.1. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Следва точка тринадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА: Докладна записка относно Приемане на Отчет 

за изпълнение на Плана за енергийна ефективност на Община Алфатар за периода 

2013-2016 година за 2014 година. 

Давам думата отново на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”  за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо Председател. На заседанието на ПК 

разгледахме отчета. Относно табличното изражение беше дадено обяснение. 

Становището на комисията „Общинска собственост...” е приема отчета за 

изпълнение на Плана за енергийна ефективност на Община Алфатар за периода 

2013-2016 година за 2014 година. 

Йорданка Узунска: Такъв е макета, фигурира 2006г. и не може да се 

коригира. 

Златка Питакова: Други колеги? Няма. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 24 от ЗМСМА, във връзка с чл. 12 от Закона за 

енергийната ефективност, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

 

РЕШЕНИЕ № 467 
 

 

1. Приема Отчет за изпълнение на Плана за енергийна ефективност на Община 

Алфатар за периода 2013-2016 година за 2014 година. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 
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Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Следва точка четиринадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТА: Докладна записка относно Приемане на 

Отчет за изпълнение на План-програма за насърчаване използването на енергия от 

възобновяеми източници и биогорива на община Алфатар за периода 2014-2016 г. 

за 2014 година. 

Давам думата на– председателя на ПК”Общинска собственост, УТ, пътна и 

селищна мрежа, благоустройство”  г-н Марин Пейчинов за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо Председател. На заседанието на ПК 

разгледахме отчета. Становището на комисия ”Общинска собственост...” е приема 

отчета за изпълнение на План-програма за насърчаване използването на енергия от 

възобновяеми източници и биогорива за 2014 година. 

Златка Питакова: Други колеги? Няма. Зачитам предложението за решение. 

На основание чл. 21, ал.1, т.24 от ЗМСМА, във връзка с чл.10, ал.3, т.2 от 

Закона за енергията от възобновяеми източници и чл.12 от Закона за енергийната 

ефективност, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

 

РЕШЕНИЕ № 468 
 

 

1. Приема отчета за изпълнение на План-програма за насърчаване използване-

то на енергия от възобновяеми източници и биогорива на Община Алфатар за пе-

риода 2014-2016 година за 2014 година. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Марин Пейчинов: Предлагам 10 мин. почивка. 

Златка Питакова: Предложението на г-н Марин Пейчинов за 10 мин. почивка 

се прие с 11 гласа „за”: от 15:25 ч. до 15:35 ч. 
 

В 15,35 часа, продължи заседанието на ОбС с точка петнадесета от дневния 

ред. 

ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТА: Докладна записка относно Приемане на 

Декларация за подкрепа на Община Шумен в инициативата за организиране на 

кръгла маса, за обсъждане необходимостта и възможностите за изграждане на 

съоръжения на пътната инфраструктура. 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство” за становище на 

комисията. 
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Марин Пейчинов: Благодаря Ви. На заседанието на ПК разгледахме и тази 

докладна записка. Всички колеги от комисията се обединихме да подкрепим тази 

декларация. Становището на комисия ”Общинска собственост...” е приема 

декларацията и подкрепя за подкрепа на Община Шумен в инициативата за 

организиране на кръгла маса, за обсъждане необходимостта и възможностите за 

изграждане на съоръжения на пътната инфраструктура. 

Росица Иванова – председател на ПК“Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Докладната записка е разгледана на заседание на ПК. 

Комисията по „Образование и култура” подкрепя комисия ”Общинска 

собственост...” и становището на комисията по „Образование и култура” е приема 

декларацията за подкрепа на Община Шумен в инициативата за организиране на 

кръгла маса, за обсъждане необходимостта и възможностите за изграждане на 

съоръжения на пътната инфраструктура. 

Златка Питакова: Други колеги? Няма. Зачитам предложението за решение.  

На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, във връзка с писмо за подкрепа, 

повдигащо проблема за изоставането на стратегическата инфраструктура в 

североизточния регион, подписано от Областния управител на Област Шумен, 

Кмета на община Шумен, Председателя на ОбС – Шумен и Председателя на 

Стопанската камара на Шумен, предлагам ОбС Алфатар да вземе: 
 
 

РЕШЕНИЕ № 469 
 

 

1. Приема Декларация за подкрепа на Община Шумен в инициативата за      

организиране на кръгла маса, за обсъждане необходимостта и възможностите за 

изграждане на съоръжения на пътната инфраструктура; 

2. Упълномощава Кмета на община Алфатар и Председателя на ОбС –        

Алфатар да вземат участие в организираната кръгла маса. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Следва шестнадесета точка от дневния ред. 

ТОЧКА ШЕСТНАДЕСЕТА: Докладна записка относно Учредяване на 

безвъзмездно право на ползване върху вещ частна общинска собственост. 

Давам думата отново на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”  за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо Председател. Тази докладна беше 

включена в дневния ред малко по късно. Въпреки това на заседанието на ПК тази 

докладна записка беше разгледана и становището на комисия ”Общинска 

собственост...” е така предложеното решение да стане решение на днешното 

заседание. 
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Златка Питакова: Зачитам предложението за решение.  

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл. 39, ал. 4 от Закона за общинската собственост, 

предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

 

РЕШЕНИЕ № 470 
 

 

1. Дава съгласие за учредяване безвъзмездно право на ползване на ЕТ 

„Лъчезар Данков” лицензиран доставчик на социални услуги на територията на 

община Алфатар, за извършване на ученическо столово хранене, обществена 

трапезария и домашен социален патронаж,  върху следните вещи частна общинска 

собственост – лек  автомобил ВАЗ 2107 с регистрационен №СС26 - 86АК, номер на 

двигателя 21037367274, и на лек автомобил УАЗ-джип с регистрационен №СС 90-

04АК, номер на рамата 1898Х001 в едно с всички принадлежности 

2. Учредява безвъзмездно право на ползване в срок до 31.12.2016г. съобразно 

действието на Договор за предоставяне на социални услуги „Обществена 

трапезария” №252/30.12.2014г.. 

3. Възлага на Кмета на Община Алфатар, съобразно горното решение да 

издаде Заповед, сключи договор и предаде вещите. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова извън залата Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Благодаря Ви. Следва точка седемнадесета от дневния ред. 

ТОЧКА СЕДЕМНАДЕСЕТА: Докладна записка относно Учредяване на 

Местна инициативна група (МИГ) Дулово-Алфатар-Кайнарджа и успешно 

прилагане на подхода „Воденото от общностите местно развитие” (ВОМР) в 

рамките на ПРСР 2014-2020г. 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство” за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо Председател. На заседанието на ПК 

разгледахме докладната записка. Становището на комисия ”Общинска 

собственост...” е така предложеното решение да стане решение на днешното 

заседание. 

Росица Иванова – председател на ПК“Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Становището на комисията по „Образование и 

култура” е подкрепя становището на комисия ”Общинска собственост...”. 

Златка Питакова: Други колеги? Няма. Зачитам предложението за решение.  

На основание чл. 21, ал. 1, т. 15 от ЗМСМА във връзка с изпълнение на Решение № 
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410 от Протокол № 50/19.12.2014г. на Общински съвет - Алфатар, предлагам 

Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

 

РЕШЕНИЕ № 471 
 

 

1. Определя Желяна Димитрова Донева – заместник-кмет в община Алфатар, 

да представлява община Алфатар в учредителното събрание за създаване на 

Местна инициативна група (МИГ) Дулово-Алфатар-Кайнарджа. 

2. Желяна Димитрова Донева – заместник-кмет в община Алфатар да участва в 

Управителния съвет на Местна инициативна група (МИГ) Дулово-Алфатар-

Кайнарджа, с всички произтичащи от това права и задължения. 

3. Желяна Димитрова Донева – заместник-кмет в община Алфатар да подпише 

Декларация за партньорство /по образец/ за периода на изпълнение на ВОМР – 

Лидер/2014-2020/.  
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова извън залата Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Следва точка осемнадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ОСЕМНАДЕСЕТА: Докладна записка относно Предоставяне за 

стопанисване на ползватели части от имоти публична общинска собственост - 

„полски пътища”. 

Давам думата отново на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”  за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо Председател. На заседанието на ПК 

разгледахме докладната записка. Възникнаха дебати относно определената цена за 

1(един) дка ползван полски път в размер по землища, както следва: АЛФАТАР - 

27лв/дка; АЛЕКОВО - 28лв/дка; БИСТРА - 28лв/дка; КУТЛОВИЦА - 28лв/дка; 

ВАСИЛ ЛЕВСКИ - 42лв/дка; ЦАР АСЕН - 45лв/дка; ЧУКОВЕЦ - 44лв/дка. 

Предлагам да вземем средното годишно рентно плащане на всички землищата от 

Община Алфатар и се получава цена 35 лв/дка за общината. 

Радка Желева: Тъй като реално земеделците на територията на общината 

плащат около 60 лв/дка рента, аз предлагам да направим цена за 1(един) дка 

ползван полски път в размер на 40 лв/дка за всички землища. 

Нели Маринова: Такова решение можем да вземем след като актуализираме 

тарифата, с която се определя първоначалната наемна цена на 1 кв.м. за 

помещенията и прилежащите им терени, земите от общинския поземлен фонд и 

земите в строителни граници, съобразно вида на извършваната дейност т.е. 

Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи 

общинска собственост. Тази докладна е на основание Закона за изменение и 
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допълнение(ЗИД) на Закона за собствеността и ползването на земеделски земи 

(ЗСПЗЗ). 

Иван Енчев: На общинска администрация и трябват основания за бъдещи 

действия. Ако се двоумите, не вземайте решение. 

Марин Пейчинов: Становището на комисия ”Общинска собственост...” е 

приема докладната записка в предложения вид. 

Златка Питакова: Други колеги? Няма. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА и §4 от Закона за изменение и 

допълнение на Закона за собствеността и ползването на земеделски земи, 

предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

 

РЕШЕНИЕ № 472 
 

 

1. Предоставя на ползвателите на съответните масиви проектираните в плана 

за земеразделяне на съответното землище „полски пътища”, попадащи в масивите 

за ползване по населени места и местности съгласно Заповед на директорът на 

Областна дирекция „Земеделие”по чл.37 „в”, ал.4 от ЗСПЗЗ(ДВ бр.14/2015 г.). 

2. Определя цена за 1(един) дка ползван полски път в размер по землища, 

както следва: АЛФАТАР - 27лв/дка; АЛЕКОВО - 28лв/дка; БИСТРА - 28лв/дка; 

КУТЛОВИЦА - 28лв/дка; ВАСИЛ ЛЕВСКИ - 42лв/дка; ЦАР АСЕН - 45лв/дка; 

ЧУКОВЕЦ - 44лв/дка. 

3. Възлага на  кмета на Община Алфатар да сключи договор за ползване на 

проектираните в плана за земеразделяне на съответното землище полски пътища по 

искане на съответния ползвател, след заплащане на цена по т.2 от настоящото 

Решение. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 1. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева въздържала се 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Следва точка деветнадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ДЕВЕТНАДЕСЕТА: Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

Златка Питакова: Няма постъпили заявления и др.. 

Колеги, имате ли някакви въпроси относно нашата работа!Няма. 

Благодаря Ви колеги! 

Поради изчерпване на дневния ред председателят на ОбС - Златка 

Питакова закри редовното заседание на ОбС в 16.10 часа. 

 

       ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС: …. 

         /ЗЛАТКА ПИТАКОВА/ 

 

Протоколист: …. 

/Радостина Стефанова/ 


